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Wij ontvingen op 28 september 2023 uw vragen ex artikel 37 RvO over Vuurwerkoverlast. Hieronder 
beantwoorden wij uw vragen.

1. Geluidsoverlast valt o.a.onder milieu-overlast en dat kan onduidelijkheid opleveren.
Is voor inwoners duidelijk hoe ze geluidsoverlast kunnen melden?

Het is voor inwoners niet altijd duidelijk waar en hoe ze vuurwerkoverlast en aanverwante misstanden 
moeten melden. De komende weken zullen wij de verschillende mogelijkheden op website en 
gemeentepagina nogmaals communiceren. We hebben ze hieronder alvast voor u op een rijtje gezet.

• Afsteken vuurwerk, waarbij duidelijk is waar het vuurwerk is afgestoken: 
Politie via 0900-8844

• Afsteken vuurwerk, waarbij niet duidelijk is waar het vuurwerk is afgestoken. Of als dit langer 
geleden is:        

Gemeente via: veiligheid@mijngemeentedichtbij.nl

• Opslag en handel van illegaal vuurwerk:                                                                             
Politie via 0900-8844 of als de melder anoniem wil blijven bij Meld Misdaad Anoniem (M.) via 0800-7000 
of online via meldmisdaadanoniem.nl.

• Als er schade aan de openbare ruimte is:                                                   
Gemeente via de Fixi- app of de Fixi- website of via 0411-655944.

Meer informatie is te vinden op https://www.boxtel.nl/nieuws/meld-vuurwerkoverlast.

Geluidsoverlast in het algemeen kunnen inwoners melden bij de MilieuKlachtenCentrale. Dit is een 
klachtencentrale van de drie Brabantse omgevingsdiensten. Voor deze klachten kunnen inwoners bellen 
met het telefoonnummer 073-6812821. 

mailto:veiligheid@mijngemeentedichtbij.nl
https://www.boxtel.nl/nieuws/meld-vuurwerkoverlast


2. Is de gemeente op de hoogte van de ernstige overlast en schade die nu al in
september plaats vind?

Ja, hiervan zijn we op de hoogte. De gemeentelijke handhaving en de politie controleren daarom extra.

3. Heeft de gemeente hierover contact met de politie?.

Zie antwoord vraag 2. 

4. En is er voldoende ‘blauw’ om te handhaven?

De gemeente gaat niet over de aantallen politiemensen op straat. Dit is de verantwoordelijkheid van de 
politie. Wel hebben wij met de politie afgesproken dat de beschikbare menskracht samen met de boa’s 
meer tijd besteedt aan vuurwerkoverlast en de bestrijding hiervan. Het gaat er vooral om dat we op het 
juiste moment op de juiste plek zijn. Daarom is blijven melden voor ons belangrijk. 

5. Gaat de gemeente samen met politie en jeugdwerk werken aan een gezamenlijke
aanpak? Eventueel in samenwerking met omliggende gemeenten. In Vught is
bijvoorbeeld ook veel overlast.

De gemeentelijke handhaving en de politie werken al samen. Het jongerenwerk betrekken we daarbij.
Indien noodzakelijk treden wij in contact met omliggende gemeenten. 

6. PvdAGroenlinks pleit voor uitbreiding van vuurwerkvrije zones en een openbaar
vuurwerkfeest. Volgens het panel TipBoxtel is eerder uit een representative peiling
gebleken dat een meerderheid van de Boxtelse samenleving voor een
vuurwerkverbod is. Uit Nieuws in beeld 10 dec. 2021 ‘63% van de Nederlanders is
voor een particulier verbod op het afsteken van vuurwerk’.

Gaat de gemeente alsnog een vuurwerkverbod, uitbreiding van vuurwerkvrije zones
of een centrale spetterende vuurwerkshow overwegen? En neemt het college hierbij
de effectieve bronaanpak in combinatie met onzichtbare schade aan het milieu ook
mee, denk aan fijnstof, CO2, metaalresten ed.

Vooralsnog zien wij geen reden om extra vuurwerkvrije zones anders dan die wij al hebben in te stellen. 
Wij zien tevens geen reden om af te wijken van de landelijke lijn omtrent vuurwerk. Wij zullen dan ook de 
landelijke lijn blijven volgen. Uiteraard houden wij de vuurwerkoverlast goed in de gaten. Als de kosten 
en de overlast blijven stijgen, dan gaan we dit uiteraard heroverwegen. 

Met vriendelijke groet,
het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Boxtel,

V.C. Fijneman R.S. van Meygaarden
secretaris burgemeester


